
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2018–2019 Aanhangsel van de Handelingen 

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
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Vragen van het lid Buitenweg (GroenLinks) aan de Ministers van Justitie en 
Veiligheid en voor Rechtsbescherming over het gebrek aan 
onderzoekscapaciteit naar mogelijke politiefraude (ingezonden 15 januari 
2019). 

Mededeling van Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid) (ontvangen 
6 februari 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat een aangifte tegen de politie over mogelijke misstan-
den rond een grote aanbestedingsprocedure al een half jaar ligt te sudderen 
bij de Rijksrecherche?1 Zo ja, klopt dit bericht? 

Vraag 2
Wat is er waar van de bewering dat door capaciteitsgebrek bij de Rijksrecher-
che misstanden binnen de politieorganisatie onuitgezocht blijven? 

Vraag 3
Klopt het dat door het toenemende aantal bedreigingen van burgemeesters 
corruptieonderzoeken bij de Rijksrecherche op de plank blijven liggen? Zo ja, 
sinds wanneer is deze ontwikkeling bekend en welke maatregelen zijn 
sindsdien overwogen om de onderzoekscapaciteit bij de Rijksrecherche uit te 
breiden? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Buitenweg 
(GroenLinks) van uw Kamer aan de Minister van Justitie en Veiligheid over 
het gebrek aan onderzoekscapaciteit naar mogelijke politiefraude (ingezonden 
15 januari 2019) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden 
beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 De Telegraaf, 14 januari 2019, https://www.telegraaf.nl/nieuws/3018580/pon-affaire-op-herhaling
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